
Zápis ze schůzky pracovní skupiny pro ICT rady města Varnsdorf. 

 

Dne 5. 6. 2023 v 11.00 konané na MÚ Varnsdorf. 

 

Přítomní členové skupiny: 
Jan Louka, DiS. 

Ing. Libor Petr 

Martin Kalina 

Program: 
1. Zprávy z navštívených konferencí 

2. Debata nad konceptem smart city 

Zápis: 
Dnešní schůze proběhla v improvizovaném termínu i složení, protože oficiální termín zasedání byl 

zrušen. Nepřítomní jsou automaticky omluveni. 

 

Zprávy z navštívených konferencí: 

V minulých dnech a týdnech navštívilo několik členů skupiny akce pořádané Ústeckým krajem, které 

byly zaměřeny na prezentaci různých nových konceptů, platforem a myšlenek. Největší důraz je 

kladen na koncept smart city, kyberbezpečnost a energetický management. 

 

Debata „smart city“: 

• Někteří členové skupiny (plus tajemník MěÚ) měli možnost sledovat prezentaci starostky 

města Bílina na téma „smart city“ a o zkušenostech z Bíliny informovali ostatní účastníky 

schůze. Bílina je město podobné velikosti, jako Varnsdorf, má i podobně velký správní obvod. 

Lze tedy předpokládat, že to, co zvládli realizovat a financovat v Bílině, mohlo by jít i u nás. 

• Pan Kalina předběžně projednal možnost videokonference se starostkou Bíliny, paní 

Mgr. Zuzanou Schwarz Bařtipánovou. Dle společného názoru by měla videokonference 

proběhnout na úrovni starostů, tj. za přítomnosti vedení města, nejlépe v kanceláři starosty. 

Samozřejmě pouze v případě zájmu. Koncept chytrého města je vysoce politické téma a 

rozhodnutí o jeho realizaci není v kompetenci skupiny. My budeme následně plnit úkoly, které 

z toho případně vyplynou. 

• Dále jsme si zevrubně prohlédli web města Bílina, hlavně část portál občana a dále mapovou 

prezentaci kamerového systému. 

• Jedním z dalších silných témat současnosti je energetický management. Město má 

pravděpodobně zájem sledovat a analyzovat spotřebu energií svých subjektů a dnes již k tomu 

jsou vytvořeny nástroje. Bude potřeba se nad tím zamyslet. 

 

Schůze ukončena ve 12 hodin 

 

Zapsal: Jan Louka 


